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PROTOKÓŁ Nr 4/18 

z obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2018-2023 odbytej w dniu  

31 stycznia 2019 r. w godzinach od 10:05 do 13:50 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie, 

załącznik lista Sołtysów z Gminy Rajgród. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz Rajgrodu  

2. Piotr Milewski – Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

4. Andrzej Chmielecki - Radca prawny 

5. Jacek Piorunek – Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego 

6. Załącznik lista gości zaproszonych na posiedzenie IV Sesji Rady Miejskiej 

w Rajgrodzie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32, 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

d) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą  

w Dolistowie Starym zadania Gminy Rajgród w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Rajgród umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi 

zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze 

środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 

i Środowisko na lata 2014-2020 

e) zmian statutów sołectw, 

f) zarządzenia wyborów do organów sołectw w Gminie Rajgród, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Kultury  

w Rajgrodzie, 

h) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 

2019 r. 
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6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

7. Przedstawienie planu pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie Marek Bućko, poprosił 

zgromadzonych , aby uczcili minutą ciszy tragiczne wydarzenie z Gdańska z 13 stycznia br.  

Następnie powitał wszystkich uczestników obrad oraz gości i stwierdził na podstawie listy 

obecności prawomocność obrad. Na sesji na 15 radnych obecnych było 14 radnych.  

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynął wniosek o dokonanie zmian  

w porządku obrad sesji polegających na:  

• dodaniu do punktu 5. Podjęcie uchwał w sprawach, podpunktów: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

j) sprzedaży w trybie bezprzetargowym, dotychczasowemu najemcy lokalu nr 6 przy 

ul. Warszawskiej 24 w Rajgrodzie, znajdującego się w budynku wielolokalowym 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. 

• przesunięcie w punkcie 5. Podjęcie uchwał w sprawach, podpunktu d) wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

tej opłaty na pozycję przed uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Pozostałe punkty pozostają bez zmian.  

Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

b) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

c) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32, 

e) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą  

w Dolistowie Starym zadania Gminy Rajgród w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Rajgród umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi 

zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze 
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środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 

i Środowisko na lata 2014-2020, 

f) zmieniająca uchwały w sprawie statutów sołectw, 

g) zarządzenia wyborów organów sołectw w Gminie Rajgród, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Kultury  

w Rajgrodzie, 

i) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 

2019 r., 

j) sprzedaży w trybie bezprzetargowym, dotychczasowemu najemcy lokalu nr 6 

przy ul. Warszawskiej 24 w Rajgrodzie, znajdującego się w budynku 

wielolokalowym wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. 

6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

7. Przedstawienie planu pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący poddał nowy porządek obrad pod głosowanie radnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

porządek obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Jacka Kuczyńskiego 

przedstawiciela Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Szepietowie, który zastąpił 

Zdzisława Dąbrowskiego dotychczas opiekującego się Gminą Rajgród. J. Kuczyński 

przedstawił krótką informację o sobie oraz kilka istotnych informacji dla rolników. Zaprosił 

na spotkanie 18 lutego 2019 r. o godz. 10:00 w remizie OSP w Bełdzie. Tematyką spotkania 

będą: 

1. Rolniczy handel detaliczny, 

2. Zasady ochrony wód przed zanieczyszczeniami azotu pochodzącymi ze źródeł 

rolniczych (dyrektywa azotowa i wodna), 

3. Fundusze unijne w 2019 r., 

4. Zmiany w zakresie obszarów ONW. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie M. Bućko poprosił o zorganizowanie szkolenia 

w sprawie atestów na opryskiwacze. J. Kuczyński obiecał zorganizowanie takiego szkolenia. 

Sołtys wsi Woźnawieś II zasugerowała zorganizowanie tego spotkania w Woźnejwsi ze 

względu na duże zainteresowanie mieszkańców. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony radnym na Dysku Google. 

Przewodniczący poddał protokół z poprzedniej sesji pod głosowanie radnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

protokół z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 
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Ad. 4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

 

Burmistrz przywitał wszystkich zgromadzonych i podziękował za przybycie.  

Poinformował o wydanych zarządzeniach nr 6-19 dostępnych na BIP Urzędu Miejskiego  

w Rajgrodzie oraz wydarzeniach od poprzedniej sesji 28 grudnia 2018 r. 

31 grudnia po raz piąty Burmistrz uczestniczył w powitaniu Nowego Roku w Parku 

Miejskim w Rajgrodzie. 

6 stycznia Burmistrz brał udział w orszaku Trzech Króli w Rajgrodzie w roli jednego z króli.  

Podziękował za zaangażowanie mieszkańcom gminy, pracownikom urzędu, Domu Kultury. 

Zachęcił wszystkich do uczestnictwa w przyszłych uroczystościach. 

10 stycznia Burmistrz uczestniczył w konferencji dotyczącej Krajowej Strategii Rozwoju 

Regionalnego w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku. Przedstawiciele Ministerstwa 

Inwestycji i Rozwoju przedstawili założenia tego dokumentu. Motywem przewodnim 

dokumentu jest „rozwój społecznie wrażliwy i terytorialnie zrównoważony”. 

Pomiędzy 13 a 16 stycznia Burmistrz przebywał w szpitalu, od tego dnia do 10 lutego 

przebywa również na zwolnieniu lekarskim. 

Burmistrz przypomniał o szkoleniu organizowanym przez ODR, zachęcił do uczestnictwa. 

Burmistrz zaprosił też wszystkich sołtysów na kwartalne spotkanie, które odbędzie się tuż 

przed szkoleniem o godz. 10:00 w remizie OSP w Bełdzie. 

 

Inwestycje:  

Wykonawca kończy prace przy wodociągu na Podchoinkach, inwestycja, której nie udało się 

ukończyć w 2018 roku. 

W roku bieżącym będą budowane następujące inwestycje, na które już są pieniądze 

zewnętrzne: 

• Budowa sieci wodociągowej w Czarnej Wsi – dofinansowanie 63,63% z PROW, koszt 

inwestycji 922 025,00 zł 

• Rozbudowa sieci wodociagowej w Rybczyźnie – dofinansowanie również z PROW, 

koszt 600 357,00 zł 

• modernizacja oświetlenia ulicznego – dofinansowanie  z RPO WP w kwocie  

273 650,00 zł, szacowany koszt inwestycji 443 910,00 zł 

• instalacje OZE dla budynków mieszkalnych ( 53 instalacje solarne)- dofinansowanie 

85 %  w kwocie 507 566,00 zł 

• instalacje OZE dla budynków mieszkalnych (12 instalacji hybrydowych i 22 instalacje 

fotowoltaiczne)- kwota dofinansowania około  417 tys. 

• Instalacje OZE dla budynków użyteczności publicznej w Rajgrodzie ( szkoły i urząd)- 

dofinansowanie 70% w kwocie 53 919, 00 zł. 

Burmistrz odbył też spotkanie z firmą, która szuka dla gminy pomysłu na pozyskanie 

środków na modernizację oświetlenia w gminie na terenach wiejskich. Planowane jest 

sfinansowanie tej modernizacji ze środków , które gmina zaoszczędzi w opłatach za energię 

elektryczną po modernizacji oświetlenia w Rajgrodzie. Do października gmina płaciła kwotę 
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220 zł za megawat, teraz płacimy 315 zł, a ostatnia ustawa obniżyła opłatę  

o 15 zł. 

Gmina ma też zarezerwowane środki na fundusze sołeckie. Inwestycje, które były 

zaplanowane będą w tym roku realizowane. W Rydzewie już rozpoczęto realizację funduszu 

sołeckiego, część środków przeznaczono na remont szkoły. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu. 

 

Sekretarz poinformował, że w związku z tym, że jeden z mieszkańców uczęszcza na 

warsztaty terapii zajęciowej prowadzone przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw 

Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie, Gmina Rajgród zobowiązana 

jest do pokrycia części kosztów związanych z jego uczestnictwem. 90% kosztów pochodzi z 

PERON, udziałem Gminy Rajgród jest 5%, czyli kwota 988,00 zł rocznie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/27/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu. 

  

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/27/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu.  

 

 

b) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

Głos zabrał Sekretarz P. Milewski. Poinformował, iż system gospodarowania odpadami 

komunalnymi w obecnym kształcie funkcjonuje w Gminie Rajgród oraz na terenie wszystkich 

gmin w Polsce od lipca 2013 r. Wtedy to, przepisy prawa zobligowały gminy, aby 

kompleksowo zajęły się odbiorem odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych. Śmieci są odbierane nie tylko od mieszkańców, ale też letników  

i przedsiębiorców. Od roku 2013 ceny dla mieszkańców oraz przedsiębiorców nie uległy 

zmianie. W międzyczasie nastąpiła zmiana systemowa dotycząca letników i innych 

nieruchomości wykorzystywanych w celach rekreacyjno- wypoczynkowych, dotąd ponosili 

opłatę za pojemnik. W 2015 roku Rada Miejska w Rajgrodzie podjęła uchwałę 

wprowadzającą opłatę w formie ryczałtu. Ceny, które były ustalone w roku 2013 pozwalały 

na to, aby system się bilansował. Wpływy pozwalały na pokrywanie wydatków bez 

angażowania środków gminy. Zmieniło się to na koniec roku 2018, kiedy z budżetu gminy 

trzeba było dopłacić 94tys. zł do funkcjonowania systemu. Wzrost kosztów transportu 

odpadów oraz wzrost kosztów ich zagospodarowania spowodowały, iż należało przyjrzeć się 

temu jak powinny kształtować się opłaty za śmieci, aby system był w miarę 
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samowystarczalny. Na koszty całego systemu składają się: koszty transportu, koszty 

zagospodarowania odpadów oraz koszty administracyjne. W tym roku koszty te dają ponad 

milion złotych. Koszt transportu odpadów zmieszanych wzrósł w stosunku do lat ubiegłych  

o 68%, natomiast koszt śmieci selektywnie zbieranych wzrósł o 31%. W porównaniu do roku 

2016 koszty transportu wzrosły czterokrotnie. W roku 2016 za sam transport gmina płaciła 

112 tys. zł a w roku 2019 – 498 tys. zł. Kolejna kwestia to zagospodarowanie odpadów 

komunalnych. Śmieci zbierane na terenie naszej gminy trafiają do Zakładu Zagospodarowania 

Odpadów w Koszarówce, po zważeniu śmieci gmina płaci: za tonę odpadów zmieszanych  

w 2019 r. – 329 zł, za śmieci segregowane – 21 zł (szkło, papier, metale), natomiast za 

odpady biodegradowalne jest to kwota 108 zł. Do roku 2016 gmina nie ponosiła opłat za 

odpady segregowane, w latach kolejnych 2017 i 2018 była to kwota 1,08 zł. W roku 2017  

z naszej gminy wywieziono 968 ton śmieci. W roku 2018 wywieziono 1365 ton śmieci. 

Ponad 80% śmieci, są to śmieci zmieszane. W związku z tym, że system powinien się sam 

finansować należało dostosować stawki opłat. Pozostajemy przy systemie gospodarstwa 

domowego uzależnionego od ilości osób. Do tej pory w przypadku śmieci selektywnie 

odbieranych stawki przedstawiały się następująco: 

• 1-osobowe gospodarstwo- było 9 zł, teraz 19 zł. 

• 2-osobowe gospodarstwo – było 17 zł, teraz 37 zł 

• 3-osobowe gospodarstwo – było 24 zł, teraz 52 zł 

• 4-osobowe gospodarstwo – było 31 zł, teraz 67 zł 

• 5-osobowe gospodarstwo – było 38 zł, teraz 82 zł 

• 6 i więcej-osobowe gospodarstwo – było 42 zł, teraz 89 zł. 

Natomiast opłaty za śmieci zbierane jako zmieszane: 

• 1-osobowe gospodarstwo- było 15 zł, teraz 32 zł. 

• 2-osobowe gospodarstwo – było 28 zł, teraz 60 zł 

• 3-osobowe gospodarstwo – było 41 zł, teraz  88 zł 

• 4-osobowe gospodarstwo – było 53 zł, teraz 114 zł 

• 5-osobowe gospodarstwo – było 64 zł, teraz 138 zł 

• 6 i więcej-osobowe gospodarstwo – było 71 zł, teraz 153 zł. 

 

Zmieniają się również opłaty dla przedsiębiorców za pojemniki: 

- za śmieci selektywne: pojemnik 110 l z 16 zł na 24 zł 

      pojemnik 1100 l z 160 zł na 240 zł 

      pojemnik KP-7 z 555 zł na 900 zł. 

- za śmieci zmieszane:  pojemnik 110 l z  28 zł na 42 zł 

      pojemnik 1100 l z 210 zł na 420 zł 

      pojemnik KP-7 z  940 zł na 1300 zł. 

W przypadku letników ceny pozostają bez zmian, ponieważ w świetle prawa, w ciągu trwania 

roku, ryczałtu rocznego nie można podwyższać. 

Głos zabrał Burmistrz. Poinformował, iż pomimo podwyżek system nie zbilansuje się, 

zabraknie ok. 100 tys. zł i to przy założeniu, że wszyscy będą płacić. W tej chwili ściągalność 

opłat jest na poziomie 85%. Stwierdził również, że system wymaga zmiany, funkcjonuje już 

od 2013 roku. Kolejna kwestią jest sprawa letników. W Sejmie przygotowywany jest projekt 

ustawy, która zniesie opłatę ryczałtową. W momencie, kiedy powstanie taki zapis, nastąpi 
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kolejne zachwianie systemu. Trzeba będzie ustalić opłatę dla letników za odpady usunięte  

z tych posesji. Kolejnym problemem są deklaracje złożone przez mieszkańców. Grupa około 

150 mieszkańców deklaruje zbiórkę odpadów selektywnych i taką ponosi opłatę,  

a w rzeczywistości oddaje śmieci zmieszane. Opłata za te śmieci spada, więc na gminę. Z tej 

grupy 15% nie wnosi w ogóle opłaty. Następną słabością systemu jest nieznana liczba 

letników, którzy nie złożyli deklaracji. W roku 2014 liczba deklaracji złożonych przez 

letników wynosiła około 200, dzisiaj wynosi 617, a liczba domków letniskowych w gminie 

wynosi około 1000. Następna kwestia to deklaracje podmiotów gospodarczych, w większości 

przypadków złożone deklaracje nie odzwierciedlają rzeczywistej ilości wytwarzanych 

odpadów. Potrzebna jest kontrola, która pozwoliłaby zniwelować słabości systemu i odzyskać 

pieniądze potrzebne na zbilansowanie się systemu. Mamy rozstrzygnięte przetargi tylko na 

rok. Po tym czasie może okazać się, że ceny wywozu odpadów będą jeszcze wyższe. Należy 

się spodziewać, że do kolejnego przetargu przystąpi jedna firma na odpady zmieszane i dwie 

firmy na odpady segregowane. Pojawił się pomysł, aby utworzyć spółkę BIOM- trans, która 

będzie wywozić śmieci dla udziałowców, gmina jest udziałowcem w spółce BIOM. Drugim 

pomysłem jest wywóz odpadów segregowanych do ZGKiM. Wszystko to wiąże się  

z kosztami. Kolejnym problemem w gminie, który generuje koszty są tzw. gniazda (miejsca 

gdzie śmieci wywożą letnicy): w Woźnejwsi, Rybczyźnie i Czarnej Wsi. Nie ma realnej 

możliwości, aby skontrolować selekcję odpadów w tych gniazdach, generalnie wywozimy 

stąd odpady zmieszane. Należy tak rozwiązać problem, aby gniazda znikły. 

Radca prawny  A. Chmielecki wyjaśnił szczegółowo strukturę opłaty za śmieci. Wyjaśnił 

również tendencję wzrostu segregacji odpadów komunalnych na przestrzeni lat. Polska 

wstępując do UE zobowiązała się do osiągnięcia pewnego poziomu recyklingu. W roku 2012 

stopień recyklingu wynosił 12%, do roku ubiegłego poziom wzrastał o 2% rocznie. Natomiast 

od roku bieżącego wzrasta o 10%. Jeśli nie osiągniemy poziomu recyklingu narzuconego 

przez UE Polska jako kraj będzie musiała płacić kary. Trzeba liczyć się z tym, że bardzo 

gwałtownie wzrosną opłaty w zakładach utylizacji odpadów za składowanie odpadów 

zmieszanych. Zaostrzono przepisy dotyczące funkcjonowania wysypisk śmieci: muszą być 

monitorowane, podmiot prowadzący takie składowisko musi wpłacić kaucję zabezpieczającą 

ewentualne roszczenia, musi być ochrona. Wszystko to generuje dodatkowe koszty, ale też 

uszczelnia system. 

Burmistrz po raz kolejny zachęcił do prawidłowego segregowania śmieci i reagowania na 

nieprawidłowości oraz wystawiania odpadów wielkogabarytowych w podanych terminach lub 

jeśli zachodzi potrzeba do wywożenia ich do ZGKiM. Zachęcił też do korzystania z filtrów do 

wody aby zredukować ilość opakowań  plastikowych do napojów.  

Radny Król po raz kolejny zasygnalizował problem „gniazd” w Woźnejwsi. Przypomniał, iż 

jest to problem, o którym wspominał wielokrotnie i należy preprowadzać kontrole lub 

monitorować te miejsca. 

Głos zabrał J. Piorunek stwierdził, że problemem są nie tylko letnicy, ale my sami jako 

mieszkańcy nie prowadzimy segregacji prawidłowo. Zasugerował, że powinniśmy edukować 

przede wszystkim, a następnie wymagać. Prawdopodobnie najlepiej byłoby odbierać odpady 

od każdego gospodarstwa, również letników.  

Sekretarz przedstawił jak wyglądają proporcje odbioru odpadów segregowanych oraz 

zmieszanych na przestrzeni roku 2018. W miesiącu styczniu ilość odpadów segregowanych 
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wyniosła 11 ton, zmieszanych – 75 ton. W miesiącu marcu -10 ton odpadów seegregowanych 

i 74 tony zmieszanych. W miesiącu lipcu 18 ton odpadóww seegregowanych i 139 ton 

zmieszanych. W miesiącu sierpniu: 8 ton segregowanych odpadów i 145 ton zmieszanych. W 

listopadzie: 19 ton odpadów segregowanych i 83 tony zmieszanych. Ogółem w roku 2018 

odebrano 216 ton odpadów segregowanych i 1148 ton odpadów zmieszanych. 

Sołtys Więckowski zapytał, czy można dokonać zmiany deklaracji „z urzędu” i dostosować 

do rodzaju oddawanych odpadów, jeśli w wyniku kontroli okaże się, że złożona deklaracja 

jest niezgodna ze stanem faktycznym. 

Radca prawny zasugerował jednak, że koszty administracyjne takich rozwiązań są bardzo 

wysokie, czasochłonne. Natomiast BIOM na bieżąco sygnalizuje jeśli są odpady oddawane 

niezgodnie z deklaracją dla danego adresu. 

Sołtys Matysiewicz zasugerowała, aby przeprowadzić szkolenia dla wszystkich na temat 

segregacji odpadów. 

J. Sobolewski zasugerował, że problem tkwi w edukacji i informacji na temat segregacji 

odpadów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/28/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty. 

  

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/28/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

c) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

 

Skarbnik J. Andruk poinformowała, iż w związku z bieżącymi potrzebami dokonano 

następujących zmian w planie wydatków i dochodów budżetu gminy na 2019 rok:  

 

1. Zwiększono dochody  i wydatki  w związku  z otrzymaną  dotacją  z Krajowego  Biura  

Wyborczego  na przekazaniem depozytów z wyborów samorządowych przeprowadzonych  

w 2018 roku do Archiwum Państwowego w Białymstoku. 

2. Zwiększono wydatki  w rozdziale  75412- z  przeznaczeniem  na  opłatę  dotyczącą odbioru   

przez  Nadzór Budowlany budynku remizy OSP w Bełdzie 

3. Zwiększono wydatki  w rozdziale  92109 - z  przeznaczeniem  na  opłatę  dotyczącą  

odbioru  przez  Nadzór Budowlany zadania pn.”Budowa świetlicy wiejskiej we wsi 

Pieńczykowo”. 



 9 

4. Zwiększono wydatki  na  zakup  materiałów  oraz  montaż  tablic  informacyjnych  do  

oznakowania inwestycji. 

5. Zmniejsza się wydatki w rozdziale 75023 w związku z oszczędnością na ubezpieczeniu 

mienia -1844zł 

6. Dostosowano plan  wydatków  w rozdziale  85311 w  związku  dofinansowaniem  

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Grajewie – zmniejszenie o 856 zł. 

7. Dokonano przeniesienia  środków  z rozdziału   90095 (koszt  usunięcia  drzew)   

z przeznaczeniem  na naprawę ewakuacyjnego oświetlenia awaryjnego w UM. 

8. Zwiększono plan  wydatków  w rozdziale  01010 -  koszty  związane  z procedurą  

pozwolenia  na użytkowanie  obiektu  –zbiornika  wody  uzdatnionej  w ujęciu  wody  

Podchoinki. 

9. Dokonuje się przeniesień z rozdziału  60016 na rozdział 60095 w związku z wykonaniem 

kompletu wiat przystankowych, które zostaną usytuowane przy drogach na terenie Gminy 

Rajgród . 

10. Wprowadzono do  planu  wydatków  2019 roku  kwotę  305.475 zł  dotyczącą  inwestycji   

realizowanej w 2018 roku, pn: „Budowa wodociągu rozdzielczego w Rajgrodzie-

Podchoinki”, która nie została dokończona w 2018 roku  z winy opóźnień wykonawcy.  

11. Wprowadzono do  planu  wydatków  2019 roku  środki  pozostałe  na  koncie  projektu  

pn. „Szkoła w Rajgrodzie szkołą kompetencji kluczowych”. Wydatki zostaną poniesione  

z wolnych środków z 2018r. 

12. Wprowadzono zmiany  pomiędzy  paragrafami  rozdziału  80101 Zespołu  Szkolno-

Przedszkolnego w Rajgrodzie – wzrost składki na ubezpieczenie majątku. 

13. Wprowadza się zmiany pomiędzy paragrafami rozdziałów 85228 i 85219 –OPS Rajgród –

dostosowanie kwoty w deklaracji na podatek od nieruchomości na 2019 r. w związku  

z ujęciem powierzchni użytkowej na działalność Klubu „SENIOR+”. 

14. Dokonano zmian  w planie  dochodów  i wydatków  dotyczących  gospodarowania  

odpadami komunalnymi w związku z podwyżkami za gospodarowanie odpadami. oraz opłat 

za utrzymanie gminnego wysypiska śmieci z rozdziału 90002 na rozdział 90026. 

Po dokonanych zmianach budżet przedstawia się następująco  

- po stronie planowanych dochodów 25 581 621,00 zł 

- po stronie planowanych wydatków 26 116 077,49 zł   

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/29/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 
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W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/29/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32, 

 

Skarbnik poinformowała, iż zmian dokonano w oparciu o zmiany w budżecie zgodnie  

z uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. Z przedstawionych w budżecie 

wartości wynika, że w latach 2019-32 nie zostanie naruszona relacja, o której mowa w art. 

243 ustawy o finansach publicznych. Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy 

dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi w 2019 roku jest dodatni, co oznacza, że 

została zachowana relacja  z art. 242 ustawy o finansach publicznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/30/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/30/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32. 

 

e) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą  

w Dolistowie Starym zadania Gminy Rajgród w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Rajgród umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie 

gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi 

selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki 

Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu 

Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 

2014-2020, 

 

Sekretarz poinformował, iż jakiś czas temu BIOM złożył wniosek w Narodowym Funduszu 

Ochrony Środowiska, który zakładał przebudowę, doposażenie, rozbudowę PSZOK w kilku 

gminach oraz Gminnego Punktu Zbiórki Odpadów Selektywnych w Koszarówce. Wniosek 

zakwestionowano pod względem formalnym ze względu na to, że gminy podjęły różne treści 

uchwały w sprawie powierzenia zadania dla spółki BIOM. Chodzi, więc  

o ujednolicenie uchwał tych samorządów, w których PSZOK mają zostać rozbudowane, 

przebudowane lub doposażone ( pod warunkiem, że BIOM otrzyma dofinansowanie). 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  
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Nr IV/31/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie powierzenia 

spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Rajgród  

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Gminę Rajgród umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi 

selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki 

Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/31/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym 

zadania Gminy Rajgród w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi 

selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Rajgród umowy wykonawczej 

na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze środków 

Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 

2014-2020. 

 

 

 

f) zmieniająca uchwały w sprawie statutów sołectw, 

 

Sekretarz poinformował, iż ustawa o jawności życia publicznego wprowadziła pięcioletnie 

kadencje organów samorządowych: pięcioletnia kadencja burmistrza, rady miejskiej oraz 

jednostek pomocniczych, którymi są sołectwa. W statutach sołectw były zapisy, które 

mówiły, że kadencja sołtysa oraz rady sołeckiej trwa cztery lata. Należy dostosować zapisy 

statutów do zapisów ustawowych. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, każda zmiana 

statutu sołectwa musi być poprzedzona konsultacjami społecznymi. Takie konsultacje zostały 

przeprowadzone w zakresie przedłużenia kadencji sołtysa i rady sołeckiej do pięciu lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/32/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. zmieniającej uchwały  

w sprawie statutów sołectw. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/32/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

zmieniającej uchwały w sprawie statutów sołectw. 

 

 

g) zarządzenia wyborów organów sołectw w Gminie Rajgród, 

 

Sekretarz poinformował, iż przepisy prawa nakazują, aby po upływie kadencji rada zarządziła 

wybory sołeckie w drodze uchwały. Natomiast ustalenie terminów i miejsc spotkań oraz kto 
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ze strony urzędu będzie odpowiedzialny za przeprowadzenie wyborów zostanie ustalone  

w drodze Zarządzenia Burmistrza. Wybory będą odbywały się nie wcześniej niż po 20 lutym 

br., wybierani będą sołtysi oraz minimum trzy-osobowe rady sołeckie. 

Sekretarz zachęcił, aby mieszkańcy czynnie uczestniczyli w spotkaniach wyborczych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/33/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie zarządzenia 

wyborów organów sołectw w Gminie Rajgród. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/33/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r.  

w sprawie zarządzenia wyborów organów sołectw w Gminie Rajgród. 

 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Kultury  

w Rajgrodzie, 

 

Sekretarz poinformował, iż modyfikowane są zapisy dotyczące zakresu działalności Domu 

Kultury w Rajgrodzie. Poprzednie zapisy były z roku 2007, bardzo ogólnikowo określały, 

czym ma się zajmować Dom Kultury. Mając również na uwadze, że Dom Kultury stara się 

pozyskać dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych rozszerzamy zapisy w statucie Domu 

Kultury w Rajgrodzie. 

Radny Wierzbicki porposił o wyjaśnienie terminu akwakultura. Odpowiedzi udzieliła 

Dyrektor Domu Kultury w Rajgrodzie Maria Fliszewska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/34/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. zmieniającej uchwałę  

w sprawie nadania statutu Domowi Kultury w Rajgrodzie. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/34/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. zmieniającej 

uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Kultury w Rajgrodzie. 

  

i) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r., 

 

Projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 rok 

przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- Stanisław Król. (Plan pracy Komisji 

Rewizyjnej RM w Rajgrodzie na rok 2019 w załączniku). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
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Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/35/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/35/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

 

 

j) sprzedaży w trybie bezprzetargowym, dotychczasowemu najemcy lokalu nr 6 przy 

ul. Warszawskiej 24 w Rajgrodzie, znajdującego się w budynku wielolokalowym 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. 

 

Sekretarz poinformował, iż lokal nr 6 przy ul. Warszawskiej 24 zostaje sprzedany na wniosek 

najemcy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr IV/36/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie sprzedaży  

w trybie bezprzetargowym, dotychczasowemu najemcy lokalu nr 6 przy ul. Warszawskiej 24 

w Rajgrodzie, znajdującego się w budynku wielolokalowym wraz z udziałem  

w nieruchomości wspólnej. 

 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/36/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie 

sprzedaży w trybie bezprzetargowym, dotychczasowemu najemcy lokalu nr 6 przy ul. 

Warszawskiej 24 w Rajgrodzie, znajdującego się w budynku wielolokalowym wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej. 

 

 

Ad. 6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 r. 

 

Plan pracy Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 rok przedstawiła Wiceprzewodnicząca RM- 

Anna Graczewska. ( w załączniku) 

Radny Król zasugerował, że w IV kwartale należy ująć prace nad zmianą stawek za usuwanie 

odpadów komunalnych dla letników. 

Burmistrz zasugerował, iż praktyczniej będzie trzymać się zapisu, który mówi, iż zmiany 

mogą być wprowadzane na wniosek Burmistrza w miarę potrzeb. 

Radca prawny A. Chmielecki przedstawił sytuację pod względem prawnym. 

Przewodniczący M. Bućko poparł sugestię Burmistrza, a następnie poddał plan pracy Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 rok głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła plan 

pracy Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 rok. 
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Ad. 7. Przedstawienie planu pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 

2019 r. 

 

Plan pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 rok przedstawił 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- Jarosław Matysiewicz. ( Plan pracy 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Rajgrodzie na 2019 rok w załączniku). 

 

Ad. 8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Matysiewicz zapytał, czy są nowe informacje na temat budowy posterunku policji  

w Rajgrodzie. 

Burmistrz poinformował, że w sprawie posterunku policji nic się nie zmieniło. Gmina jest  

w trakcie podziału geodezyjnego, grunt zostanie przekazany policji. Według zapewnień 

zastępcy komendanta z poprzedniej wizyty inwestycja zostanie wykonana. 

Radny Matysiewicz zapytał również, czy są jakieś nowe informacje na temat rekultywacji 

starego wysypiska śmieci. 

Burmistrz poinformował, że rekultywację wysypiska śmieci wstrzymują kwestie formalne.  

Radny Wierzbicki poruszył sprawę oznakowań drogowych na ul. Zabielskiego i 1 Maja. 

Zasugerował, że nowa organizacja ruchu nie sprawdza się. 

Burmistrz odpowiedział, iż organizacja ruchu została zatwierdzona przez projektanta i policję, 

należy po prostu stosować się do przepisów ruchu drogowego. 

J. Sobolewski zwrócił uwagę na to, że śnieg z odśnieżanych chodników na ul. 1 Maja 

powoduje zwężenie jezdni. Zasugerował też, iż ze względu na to, że wiele domów jest 

zamieszkałych tylko latem, właściciele być może nie wiedzą o obowiązku odśnieżania 

chodników zimą i należy ich poinformować. 

Burmistrz potwierdził, iż odśnieżanie chodników jest odpowiedzialnością właściciela posesji, 

natomiast usuwanie śniegu, wywożenie z miasta jest nieopłacalne. 

Przewodniczący M. Bućko zaapelował do Burmistrza i Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Grajewskiego M. Kostrzewskiego o interwencję w sprawie odśnieżania dróg powiatowych,  

a konkretnie odcinka Tama – Woźnawieś, gdzie ze względu na zalęgający na jezdni lód 

warunki do jazdy są niebezpieczne. 

Burmistrz poinformował, iż na następną sesję zaprosi przedstawicieli powiatu, aby 

porozmawiać o stanie dróg powiatowych.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radna Cebelińska przypomniała o obiecanej wycince suchych drzew na ul. Żabiej. 

Poinformowała, iż otrzymała w tej sprawie korespondencję, natomiast drzewa nie zostały 

wycięte. 

Burmistrz poprosił o udostępnienie tej korespondencji i obiecał sprawdzenie tematu. 

Radny Matysiewicz poprosił o interwencję w sprawie Pana Kalinowskiego z ul. Szkolnej, 

którego działka jest zalewana w czasie roztopów. 

Burmistrz poinformował, iż już wcześniej miał spotkanie z p. Kalinowskim i temat był już 

zamknięty. Burmistrz zaprosił na rozmowę do siebie. 

Radny Wierzbicki zapytał o kwestię przyjęcia planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 

Opartowa oraz wykupu dróg na terenach objętych planem. 

Burmistrz poinformował, że plan zostanie przyjęty, jak tylko pozwolą na to procedury. Plan 

jest na etapie wyłożenia do publicznego wglądu. Gmina będzie wykupywała tylko drogi, 

które będą drogami publicznymi. 
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Burmistrz zachęcił do zapoznania się z częścią tekstową planu zagospodarowania 

przestrzennego, gdzie wiele kwestii zostało opisanych, m.in. szerokość drogi, powierzchnia 

działki jaka może być wydzielona, jaka zabudowa jest możliwa i z jakim przeznaczeniem. 

 

Ad. 10. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady IV Sesji 

Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

 

 

 

    Protokołowała         Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/                                                                            /-/ 

Natalia Pogorzelska                                                                               Marek Bućko 

                                                                                                                    


